

No. 9574. AGREEMENT ON THE RESCUE OF ASTRONAUTS, THE RETURN OF ASTRONAUTS AND THE RETURN OF OBJECTS LAUNCHED INTO OUTER SPACE. OPENED FOR SIGNATURE AT LONDON, MOSCOW AND WASHINGTON ON 22 APRIL 1968¹

N° 9574. ACCORD SUR LE SAUVETAGE DES ASTRONAUTES, LE RETOUR DES ASTRONAUTES ET LA RESTITUTION DES OBJETS LANCÉS DANS L'ESPACE EXTRA-ATMOSPHÉRIQUE. OUVERT À LA SIGNATURE À LONDRES, MOSCOU ET WASHINGTON LE 22 AVRIL 1968¹

RATIFICATION

Instruments deposited with the Government of the United States of America on:

31 August 1970
SAN MARINO

10 September 1970
FINLAND

Instrument deposited with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on:

4 December 1969
ICELAND

Certified statements were registered by the United States of America and the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 3 November 1970.

RATIFICATION

Instruments déposés auprès du Gouvernement des États-Unis d'Amérique les:

31 août 1970
SAINT-MARIN

10 septembre 1970
FINLANDE

Instrument déposé auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le:

4 décembre 1969
ISLANDE

Les déclarations certifiées ont été enregistrées par les États-Unis d'Amérique et le Royaume Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 3 novembre 1970.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 672, p. 119, and annex A in volumes 680, 690, 693, 699, 719, 724, 727, 732 and 737.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 672, p. 119, et annexe A des volumes 680, 690, 693, 699, 719, 724, 727, 732 et 737.